
Zápis ze schůze Rady Spolku rodičů a přátel školy ze dne 21. 3. 2019 

 Schůze byla zahájena personalizací členů Rady. Dle stanov zastupuje každou třídu 

jeden člen Spolku, v případě domluvy se schůze účastní náhradník. Byly porovnány údaje 

z března roku 2018, někteří zástupci se nedostavili, někteří budou zvoleni až na třídních 

schůzkách konaných v dubnu. Předsedkyně Spolku požádala přes Edupage třídní učitele o 

sdělení zástupců jejich tříd.  

 Představeni a přivítáni byli 3 noví členové – rodiče žáků 1. tříd: za 1. A pan Pavel 

Slabý, za 1. C paní Vendula Švarcová, za 1. D. pan Lukáš Fuka. Předsedkyně Spolku seznámila 

nové členy s hlavním úkolem a posláním Spolku. 

 Dále byly projednávány členské příspěvky, které členové platí 2x ročně. V loňském 

roce se Rada usnesla na zvýšení příspěvku ze 100 na 150 korun. Dle vyúčtování Ing. Kopsové 

nepřineslo zvýšení příspěvku úbytek platících žáků – na podzim 2018 bylo pouze o jednu 

platbu méně. Znovu zazněla informace, že příspěvek je dobrovolný. Rodiče žáků 9. tříd jsou 

na jaře od příspěvku osvobozeni.   

 Hlasovalo se o čerpání rozpočtu v roce 2018, čerpání bylo jednohlasně schváleno (26 

hlasů), nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování. Čerpání rozpočtu bude k nahlédnutí na 

webu školy, u Ing. Kopsové a každý přítomný člen dostal k dispozici fotokopii. Ples školy byl 

taktéž detailně vyúčtován.   

 Hlasovalo se o návrhu rozpočtu na rok 2019. Ing. Kopsová seznámila členy 

s jednotlivými položkami. Zde vyvstala diskuze o dvou položkách – vybavení tříd a 

preventivní programy. Zástupci jednotlivých tříd (zvláště na 1. stupni) projednají na 

rodičovských schůzkách, zda považují za vhodnější navýšit peníze na vybavení tříd (doposud 

1000 korun) a zaplatit preventivní program (1x ročně) v plné výši nebo ponechat částku na 

vybavení tříd na 1000 korunách a mít preventivní program s jistou „dotací“ z financí Spolku 

(např. 30 korun na žáka). Obě položky nelze přesně vyčíslit, záleží na ceně preventivního 

programu a počtu žáků ve třídě. Zástupci tříd pošlou předsedkyni na mail informaci o 

rozhodnutí zákonných zástupců třídy, kterou zastupují.  

V návrhu rozpočtu se objevily položky tradiční i nové, jedna z nich byl například příspěvek 

10 000 korun na oslavu 50. výročí otevření školy. 

  V rámci diskuze je třeba zmínit pochvalu Jarmarku ze strany jedné členky a dotaz jiné 

členky na správný postup v případě potřeby kontaktování dítěte, když musí mít děti vypnuté 

mobilní telefony. Členka byla ujištěna, že její zkušenost, že se na žádné telefonní číslo 

nedovolala, je ojedinělá souhra náhod, ostatní členové mají v tomto směru se sekretariátem 

zkušenosti velmi dobré. Připomínka, zda by nemohl být toaletní papír na záchodech přímo 

v kabinkách, byla vysvětlena – děti s hyg. potřebami nešetří, toalety ucpávají a zakoupení 

zásobníků na každou toaletu by bylo taktéž ekonomicky velmi náročné.   


